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I n t e rp e I gcj e mig det s e sJ4i n e !

1" Mieszkancy osiedla Poludnie s4 zaniepokojeni zagro2eniem ze strony

kierowc6w przekraczaj4cych dopuszczatn4 prqdkoSi na ulicy Gajowej.

Ostatnio doszlo do wypadku w rejonie skrryzowania ulicy Wiejskiej z Cajow4.

Ta ulica przez,niektorych kierowc6w jest traktowana jak obwodnica rniasta i

bardzo czEsto przekraczaj qznacwie dopuszczzln4 prqdkofi. Proszq o

doprowadzenie do monta'2u urz4dzeh spowalniajgcych ruch pojazd6w oraz

wzmozon4 kontrolg slu:iby ruchu drogowego Komendy Miejskiej Policji w

lym rejonie.
Z. Mieszkancy ulicy Wi4zowej prosz4 o zainstalowanie na ish ulicy prog6w

spowalniajqcych ruch pojazd6w. Ulica ta nie posiada chodnik6w, dlatego

wyjazd z posesji czy wyjScie pieszych na jezdnig jest strezujqce i
niebezpieczne dla zdrowia i irycia.

3. Uzytkownicy ulicy Swietlanej prosz4 o jej remont- Dotychczasowe miejscowe

uzupelnienie ubytk6w i wyboj6w jest nieskuteczne, dlatego koniecma jest

wymiana nawierzchni, przynaj mni ej na j ej naj bardziej zdegradowanych

odcinkach.
4. Mieszkat'rcy Michelina sq zaniepokojeni trwaj4cq przebudow4 alei Jana Pawia

II w zakresie zbyt matych rond na odcinku od ulicy Szkolnej do ulicy
Brzezinowej. Dlugie pojazdy cigiarowe i autobusy zwyczajnie nie mieszczq

sig na zbyt malym rondzie i powodujq jego degradacjg, czftgo przykladem jest

rondo przy zbiegu ulic Jana Pawla II, Brzezinowej i Zachadniej. P6ki nie

wybudowano wszystkich 5 rond, jest jeszcze cz,as na dostosowanie plan6w
prqiekrowych dc rzeczywistych potrzrb u*lckownik6w dr6g.

5. Mieszkancy ulicy R6zinowskiej ponownie narzekajq na stan nawierzchni ich
ulicy, zwtaszczana zdegradowany odcinek w poblizu wjazdu do ulicy
Torurlskiej. Proszg w ich imieniu o naprawg tego odcinka.
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6. W centrum miasta na ulicy Przedmiejskiej zapadl sig spory fragment chodnika
z kostki podbrukowej przy skwerku naprzeciwko plac6wki pocztowej. ProszE

o napftrwg chodnika w fym miejscu.
Pani zamieszkataprzy ulicy Piekarskiej
zwr6cita sig do rnnie z proSbq o pomoc w kwestii jej zadtuhenia lokalu, kIory
zajmuje od ponad 30 lat. Jej zadluhenie na koniec listopada 2A20r. Wynosilo
l4cznie 25,262 zl. ( dwadziescia pigi tysigcy dwie$cie sze$ddziesiqt dwa zl.) Ta

schorowana kobieta o niskiej emeryftrze prosi prezydenta miasta o umorzenie
odsetek i deklaruje regularn4 splatq naleznofci gl6wnej w ratach.
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